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Z Á P I S N I C A 

č. 3/2022 

zo zasadnutia výboru MsO SRZ Partizánske 
zo dňa 26.5.2022 

  

Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny – neprítomný Ján Darnady – ospravedlnený, Oliver 

Velšic - ospravedlnený 

 

Program: 

1. Otvorenie, voľba zapisovateľa a overovateľa 
2. Odsúhlasenie programu zasadnutia 
3. Kontrola uznesení z posledného ZV a VČS 
4. Vyhodnotenie pretekov VN PE (Bager) 
5. Preteky Baťovianska muška a Baťovianska 24ka dvojíc 
6. Aktuálna sprava hospodára (stav zarybňovania, vestník – revírovanie,...) 
7. Správa podporných funkcionárov (brigádnicky referent, správca vozidla) 
8. Finančná situácia (odpočet finančných operácii, stav a kontrola pokladne...) 
9. Doplnenie člena predsedníctva (ekonomický referent) 
10. Protokoly o prebratí agendy kľúčových funkcii výboru (predseda, podpredseda, 

tajomník, hospodár) 
11. Komunikácia (web, FB, email, whatsApp) 
12. Interné dokumenty (Popis činností podporných funkcionárov,...) 
13. Diskusia 
14. Záver 

 

PRIEBEH:  

 

Bod č. 1  

Otvorenie, voľba zapisovateľa a overovateľ 

Prítomných privítal predseda MsO SRZ Partizánske a zahájil schôdzu. 

Následne vybor poveril ako zapisovateľa zápisnice tajomníka ZO a overením zápisnice predsedu KK 

Martina Špirku.  

 

 

Bod č. 2  

Odsúhlasenie programu zasadnutia 

Predseda MsO SRZ Partizánske oboznámil prítomných s programom schôdze a dal o programe 

hlasovať. 

 

Hlasovanie:  Za – 9                        Proti – 0                          Zdržal sa - 0 

Program schôdze bol schválený. 

 

 

Bod č. 3 

Kontrola uznesení z posledného ZV a VČS  

Tajomník predniesol zoznam úloh z predchádzajúcej schôdze a vyzval zodpovedných, aby sa k úlohám 

vyjadrili a to nasledovne: 
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- zabezpečiť vrátenie „kartičky“ na preberanie pošty od Ing. Kadnára, 

Z: Ing. Ľubomír Belis    T: 13.05.2022 

Úloha bola splnená. 

 

- zabezpečiť vrátenie „kartičky“ na preberanie pošty od Ing. Šútora, 

Z: Ľubomír Belis ml.  T: 13.05.2022 

Úloha sa priebežne plní – doriešiť treba fyzické znehodnotenie kartičky 

 

- spracovať zoznam oprávnených osôb na preberanie služobného motorového vozidla z areálu 

technických služieb mesta Partizánske pre vrátnicu, 

Z: Ing. Ľubomír Belis    T: 06.05.2022 

Úloha bola splnená. 

 

- spracovať a umiestniť informačnú tabuľu na OR Nedanovce v znení „Oblasť je monitorovaná 

kamerovým systémom z dôvodu častého znečistenia.“ 

Z: Vladimír Marko    T: 13.05.2022 

Úloha nebola splnená – bude splnená neskôr 

 

- spracovať návrh zmien do „Brigádnickeho poriadku“, 

Z: Ing. Ľubomír Belis    T: 26.05.2022 

     Ľubomír Belis ml. 

Úloha bola splnená – zmeny a hlasovanie bude vykonané neskôr 

 

- spracovať a odoslať žiadosť o výmaz záznamu o treste „TV“ v Žiline na p. Ľ.P., 

Z: Ing. Ľubomír Belis.  T: 13.05.2022 

Úloha bola splnená. 

 

- zakúpiť laminovačku, 

Z: Ing. Ľubomír Belis.  T: 26.05.2022 

Úloha bola splnená. 

 

- zaprotokolovať prebratie agendy na pozíciách predseda, podpredseda, tajomnik a hospodár 

Z:  Ing. Podmaník Mário T: 26.05.2022 

     Ing. Ľubomír Belis 

     Ľubomír Belis ml. 

     Bc. Trojan Tomáš 

Úloha bola splnená. 

 

 

Na VČS dňa 10.4.2022 boli schválené nasledovné štyri úlohy (uznesenia): 

 

- vyhotovovanie zvukových záznamov z každého zasadnutia výboru OZ – úloha sa priebežne 

plní, 
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- konanie 24h preteku na VN Partizánske v častiach 1 a 2 bez privlastnenia úlovkov, termín 

konania sa určí dodatočne – úloha s priebežne plní, preteky sa pripravujú a budú sa konať dňa 

25.-26.6.2022, 

 

- kontrolná komisia prešetrí skutkový stav a správnosť postupu ohľadom prijatia za členov RS 

Ing. Kadnára a Ing. Belisa a oprávnenosť preplatenia nákladov za školenie RS – podľa 

vyjadrenia predsedu KK sa úloha priebežne plní, vo veci sa koná, 

 

- vykonávať 4-ročné zúčtovanie prevádzky služobného motorového vozidla. Zodpovedný bude 
výbor OZ a osoba zodpovedná za jeho prevádzku – ako zodpovedná osoba za prevádzku 
vozidla bol uznesením určený Štefan Kohýl. Tento informoval, že vozidlo bolo vyčistené, 
opravené kľučky a bola vykonaná STK a emisná kontrola. Systém zapožičiek vozidla funguje 
bez problémov a podľa dohodnutých pravidiel (oznamovanie cez SMS). Keďže novozvolený 
výbor začal pracovať v mesiaci apríl 2022, bolo určené, že prvé vyúčtovanie prevádzky vozidla 
vykoná Štefan Kohýl k 1.7.2022 (za mesiace apríl, máj, jún 2022) a potom pravidelne 
štvrťročne. Úloha sa priebežne plní. 

 

 

Bod č. 4 

Vyhodnotenie pretekov VN PE (Bager) 
Predseda poďakoval za prácu v súvislosti s organizáciou preteku, taktiež poďakoval všetkých 

ostatným členom, upozornil, že na preteky bola pozitívna spätná väzba, osobitne bolo kladne 

hodnotené zapožičanie prenosných WC, ozvučenie, moderovanie a tiež občerstvenie. 

Bc. Trojan osobitne poďakoval všetkým zúčastneným a pomáhajúcim na preteku, upozornil, 

že v budúcnosti bude potrebné sa zamyslieť nad tým, či bude potrebné alebo výhodné organizovať 

niektoré činnosti svojpomocne alebo dodávateľským spôsobom. 

Peter Hazucha konštatoval, že sa dosiahli dobré výsledky ohľadom financovania celého 

preteku a osobitne ďakuje za pomoc pri vyúčtovaní Paľovi Hazuchovi. Zároveň zaďakoval za dôveru 

a zložil funkciu pokladníka ZO. 

 

Následne prebehla krátka diskusia ohľadom materiálneho zabezpečenia našej ZO v súvislosti 

s organizáciou pretekov ako aj celej hospodárskej činnosti. Predseda upozornil, či bude treba vykonať 

revíziu uskladneného majetku, hlavne v strednej a zadnej budove na VN Partizánske, zabetónovať a 

zaizolovať podlahu v strednej budove, staré a poškodené veci zlikvidovať, vymeniť/obnoviť staré 

stoly, lavice a iné perspektívne potrebne veci... 

 

Bc. Trojan navrhol, aby sa v tejto súvislosti konalo rokovanie výboru ZO priamo na VN 

Partizánske s možnosťou rozhodnúť na mieste, ako postupovať v tejto problematike. 

 

Hlasovanie:  Za – 9                        Proti – 0                          Zdržal sa - 0 

Budúce zasadnutie výboru ZO sa bude konať v priestoroch VN Partizánske. 

 

 

Bod č. 5 

Preteky Baťovianska muška a Baťovianska 24ka dvojíc 
Predseda informoval o organizácii preteku Baťovianska muška. Zmluva s MK Bibio na 2022 platná, 

príprava pretekov prebieha podľa plánu, za 2,5 hod od spustenia elektronického prihlasovania cez 

web bolo „vypredane“.   
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Bola uložená úloha – spracovať oznam na našej internetovej stránke o výluke chytania na rieke 

Nitra v súvislosti s pretekom „Baťovianska muška“ – úlohu zabezpečí predseda. 

 

Bc. Trojan v súvislosti s pretekom Baťovianska 24-ka dvojíc informoval: 

- preteky sa budú konať dňa 25.-26.júna 2022, 

- dňa 24. júna 2022 sa zabezpečí postavenie šiatra a jednej kotliny, 

- zabezpečí spracovanie propozícií preteku, 

- objedná sa 1 ks prenosného WC za cenu 70 eur 

a požiadal, aby záštitu nad celým pretekom mala a zakúpenie cien zabezpečila naša základná 

organizácia. 

 

Hlasovanie:  Za – 9                        Proti – 0                          Zdržal sa - 0 

Ceny na preteky Baťovianska 24ka dvojíc zakúpi a záštitu nad celým pretekom bude mať naša 

základná organizácia. 

 

Bc. Trojan navrhol, aby za aktívnu výpomoc pri organizovaní preteku na VN Partizánske dostali 

na rok 2023 Jiří Polák a Viera Poláková zľavnené kaprové miestne povolenie na rybolov.  

 

Hlasovanie:  Za – 9                        Proti – 0                          Zdržal sa - 0 

Jiří Polák a Viera Poláková za aktívnu výpomoc na pretekoch na VN Partizánske dostanú na rok 2023 

zľavnené kaprové miestne povolenie na rybolov.  

 

 

Bod č. 6 

Aktuálna správa hospodára (stav zarybňovania, vestník – revírovanie,...) 
Hlavný hospodár informoval: 

- o výlove v Drahožickom potoku – vylovilo sa 33 ks pstruhov potočných (dali sa do Nitrice), 
- o vykonaných zarybňovaniach, 
- osobne vyčistil prístrešok na VN Veľké Uherce a tento týždeň sa už prepožičiava prvým 

záujemcom, 
- o pomocnom hospodárovi na Nitrici – Jozef Horniak, 
- o problematike odpovede ohľadom Rupínu – rieši sa to. 

 
Hlavný hospodár navrhol, aby sa zriadila „zarybňovacia komisia“, ktorá by riešila celý systém 

zarybňovania v našej ZO ako poradný orgán. Komisia by sa skladala z troch členov – hlavný hospodár, 
zástupca hlavného hospodára a jeden člen ZO. Bol daný návrh, aby to bol Michal Smatana. 
 

Hlasovanie:  Za – 9                        Proti – 0                          Zdržal sa - 0 

Výbor zriadil zarybňovaciu komisiu v zložení HH a ZH. HH zistí, či bude mať Michal Smatana záujem 

o takúto funkciu. 

 
Hlavný hospodár navrhol, aby výdajné (predajné) miesta našich hosťovacích povolení na revíry 

MsO SRZ Partizánske boli rybárske predajne v meste Partizánske (p. Krupička a p. Smatana) a že 
uvedenú činnosť zabezpečí v uvedených predajniach.  
 

Hlasovanie:  Za – 9                        Proti – 0                          Zdržal sa - 0 

Výbor súhlasil, aby sa v rybárskych predajniach v Partizánskom (Krupička, Smatana) predávali bez 

poplatkov naše hosťovacie povolenia na revíry MsO SRZ Partizánske. Zabezpečí to HH. 
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V súvislosti s vydávaním hosťovacích povolení ako aj s konštatovaním, že na výdaje cenín 
máme k dispozícii dve malé funkčné pečiatky (č. 1 a 3), bude potrebné jednu pečiatku (č. 2) renovovať, 
nakoľko je poškodená a vydať nových šesť (č. 4-9). 
 

Hlasovanie:  Za – 9                        Proti – 0                          Zdržal sa - 0 

Výbor súhlasil, aby sa malá pečiatka č. 2 renovovala a vydalo sa následne ďalších šesť kusov s číslom 

4 – 9. Zabezpečí to Štefan Kohýl cez spoločnosť REKUK v spolupráci s tajomníkom. 

 
Predseda upozornil, že do konca mesiaca máj 2022 bude potrebné zaslať oblastnému 

ichtyológovi žiadosť o stanovenie minimálnej a maximálnej lovnej miery pri kaprovi rybničnom (45 
cm a 70 cm) a pri pstruhovi potočnom minimálna lovná miera 30 cm na revíroch MsO SRZ Partizánske. 
Dalo sa hlasovať, aby sa v týchto mierach pokračovalo aj v nasledujúcich troch rokoch a táto žiadosť 
sa zaslala. 
 

Hlasovanie:  Za – 9                        Proti – 0                          Zdržal sa - 0 

Výbor odsúhlasil najmenšiu a najväčšiu lovnú mieru pri kaprovi rybničnom (45 cm a 70 cm) 

a najmenšiu lovnú mieru pri pstruhovi potočnom 30 cm na ďalšie tri roky (2023-2025). Odoslanie 

žiadosti zabezpečí tajomník. 

 
Štefan Kohýl upozornil na podnet jedného člena ohľadom prerevírovania jedného úseku 

Nitrice. HH upozornil, že v tejto oblasti sa neplánuje nič a minulá rozsiahla zmena revírov bola 
dostatočná a nie je potrebné to meniť. 
 
 
Bod č. 7 

Správa podporných funkcionárov (brigádnicky referent, správca vozidla) 
Jozef Habala informoval: 

- evidencia brigád bez problémov, 
- brigády sa organizujú, práce sa rozdeľujú a činnosť jednotlivcov na brigáde sa dôkladne 

kontroluje. 
 

Peter Hazucha informoval: 
- spolupráca s TSM Partizánske bez problémov, 
- doporučil objednať techniku z TSM a vykosiť rákos pred pretekom. 

 
Štefan Kohýl informoval: 

- proces zapožičiek vozidla funguje, 
- vyúčtovanie vozidla bude do konca júna 2022, 
- doporučuje, aby bolo vozidlo pred zaparkovaním vždy natankované doplna, 
- o športovej činnosti jednotlivých družstiev a jednotlivcov. 

 
 
Bod č. 8 

Finančná situácia (odpočet finančných operácii, stav a kontrola pokladne...) 
Predseda: 

- informoval, že bolo vykonané stretnutie s p. Kohútovou, kvartálne sa bude vyhodnocovať 
finančná situácia ZO a tiež sa jej budú odovzdávať štvrťročne informácie pre účtovníctvo, 

- upozornil, že bude potrebné mať funkciu ekonomického referenta, čo nie je účtovník. 
Účtovníka vykonáva p. Kohútová, 
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- upozornil, že vieme zredukovať počet operácii nad pokladňou formou bezhotovostných úhrad 
priamo cez bežný účet, čo môže vykonávať predseda a tajomník, vieme to vykonávať ak 
budeme mať k dispozícií čísla účtov členov, ktorí budú takúto úhradu požadovať. 

 
Tajomník: 

- informoval, že do aplikácie RYBÁR doplnil možnosť evidencie bežného účtu s možnosťou 
poskytovania informácií vo forme EXCEL-ovskej tabuľky na mesačnej alebo štvrťročnej báze 
a je to vhodné aj na kontrolné účely ohľadom vykonaných účtovných operácií priamo na 
výbore ZO. 

 
Predseda navrhol, aby funkciu ekonomického referenta a pokladníka vykonával Ing. Peter 

Magdolen. Tento s návrhom súhlasil. 
 
Hlasovanie:  Za – 8                        Proti – 0                          Zdržal sa – 1       Ing. Magdolen 

Ing. Peter Magdolen sa stal ekonomickým referentom a pokladníkom MsO SRZ Partizánske. 
 

Predseda dal hlasovať, aby sa mohla vykonávať úhrada bežných a služobných výdavkov 
formou bezhotovostných platieb z bežného účtu ZO na privátne účty členov, čo budú vykonávať 
predseda a tajomník. Takéto transakcie sa presne zdokladujú a odovzdajú do účtovníctva p. 
Kohútovej. 
 
Hlasovanie:  Za – 9                        Proti – 0                          Zdržal sa – 0 

Predseda a tajomník budú vykonávať úhradu bežných a služobných výdavkov formou 
bezhotovostných platieb z bežného účtu na privátne účty členov. 
 
 
Bod č. 9 

Doplnenie člena predsedníctva (ekonomický referent) 
Predseda upozornil, aby osoba s funkciou ekonomického referenta bola aj ako osoba vo 

funkcii člena predsedníctva ZO. Následne dal hlasovať, aby sa členom predsedníctva ZO stal Ing. Peter 
Magdolen. 
 
Hlasovanie:  Za – 8                        Proti – 0                          Zdržal sa – 1         Ing. Magdolen 

Ing. Peter Magdolen sa stal členom predsedníctvo MsO SRZ Partizánske. 
 
 
Bod č. 10 

Protokoly o prebratí agendy kľúčových funkcii výboru (predseda, podpredseda, tajomník, 
hospodár) 
Uvedená agenda už bola preberaná a nie je potrebné sa k tomu vyjadrovať. 
 
 
Bod č. 11 

Komunikácia (web, FB, email, whatsApp) 
Problematika sa presúva na budúce zasadnutie. 
 
 
Bod č. 12 

Interné dokumenty (Popis činností podporných funkcionárov,...) 
Uvedený dokument sa kompletuje a pripomienkuje v rámci internej mailovej komunikácie celého 
výboru ZO. Brigádnicky poriadok sa preberie neskôr a problematiku si berie pod kontrolu predseda.  
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Bod č. 13 

Diskusia 
Predseda: 

- informoval o stretnutí s p. primátorom Partizánskeho -Doc. PaedDr. Božikom – požiadavka o  
zriadenie náučného chodníka na VN Partizánske, pre potreby verejnosti a škôl, kde sa 
predpokladá odborná pomoc zo strany našej ZO, 

- upravil a pripravil formulár na kalkuláciu cestovných náhrad -  p. Kohútová to odsúhlasila 
a môžeme ho interne používať, 

- OR Nedanovce – na úrovni predsedníctva ZO bolo rozhodnuté o vykonaní opravy (havarijného 
stavu) – ide o spevnenie hrádze s predpokladaným nákladom asi 150 eur. Bolo zistené, že 
budú náklady na opravu vyššie a nie je možné ich teraz vyčísliť. Vladimír Marko podrobne 
informoval o vzniknutom stave na OR Nedanovce. Predseda dal hlasovať o súhlas výboru ZO 
na odstránenie havarijného stavu a vykonanie spevnenia hrádze na OR Nedanovce 
s otvorenou cenou opravy. 
 

Hlasovanie:  Za – 9                        Proti – 0                    Zdržal sa – 0 

Výbor ZO odsúhlasil odstránenie havarijného stavu a vykonanie spevnenia hrádze na OR 
Nedanovce s otvorenou cenou opravy. 

 
Vladimír Marko: 

- bolo by vhodné zamerať okrem iného kontrolu členov rybárskej stráže na OR Nedanovce, 
osobitne v zadnej časti rybníka – je podozrenie na pytliacku činnosti, 

- informoval sa, či sa bude aplikovať Rupín – podľa vyjadrenia hlavného hospodára „nie“, 
upozornil, že o rybu je potrebné sa dobre starať, dobre zakŕmiť pred zimou a podobne, pokým 
nevznikne iný zásadný problém. 

 
Hlavný hospodár: 

- problematika kľúčov – bude preberaná na „výjazdovom zasadnutí“ výboru, doporučil, aby od 
hospodárskych  budov mali kľúče viacerí členovia, aby nebol zaťažovaný iba jeden člen, 

- agregáty – funkčný je len jeden (ten starší), dva nové dal pozrieť a opraviť, prekáblovať  
odbornej osobe ale nie sú funkčné ani po tomto, uviedol, že zabezpečí opravu oboch 
agregátov cez iné odborne spôsobilé osoby. Zároveň zabezpečí na starý agregát revíznu 
správu. 

 
Tajomník: 

- pošta od hydromeliorácií – ukončenie nájmu čerpacej stanice, nakoľko sme nehnuteľnosť na 
Štrkovisku v Žabokrekoch n/Nitrou zakúpili, 

- kúpna zmluva od SRZ Žilina – pstruh plôdik rýchlený – podpísal predseda a odošle sa podpísaná 
zmluva naspäť, 

- SlovRyb a.s. – odoslal odberný kupón a zápisnicu z valného zhromaždenia – prevzal na 
vybavenie predseda, 

- Informoval o dopracovaní aplikácie RYBÁR – evidencia bežného účtu, kompletná evidencia 
došlej a odoslanej pošty so skenovaním a záznamom tejto pošty, ku každej osobe (členovi) sa 
bude evidovať zoskenovaný písomný materiál ako napríklad prihláška za člena, záznam 
o GDPR a podobne, toto sa vykoná aj spätne za predchádzajúce obdobie. 

 
Predseda: 
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- vyžiada a skompletuje čísla účtov od členov, ktorí si budú požadovať úhradu svojich 
služobných výdavkov z bežného účtu ZO (zoznam bude určený výlučne pre interné potreby 
ZO). 
 

Výbor sa dohodol na termíne ďalšej schôdze - 30.06.2022 o 17:00 hod. na VN Partizánske. 

 

 

Bod č.14  

Záver:  

 

Uznesenie:  

Výbor berie na vedomie:  

- stav plnenia úloh z predchádzajúceho zasadnutia výboru a z VČS, 

- vyhodnotenie pretekov na VN Partizánske, 

- informáciu o preteku „Baťovianska muška“ a informáciu o preteku „Baťovianska 24-ka dvojíc“ 

- informáciu hlavného hospodára o stave zarybňovania a príprava prístrešku na VN Veľké 

Uherce na zapožičiavanie, 

- správu podporných funkcionárov – Jozef Habala, Peter Hazucha a Štefan Kohýľ, 

- informáciu predsedu o stretnutí s účtovníčkou p. Kohútovou a závery zo stretnutia, 

- informáciu tajomníka o nových možnostiach aplikácie RYBÁR - evidencia bežného účtu ZO 

s možnosťou poskytovania informácií vo forme excelovských tabuliek, 

- informáciu o stretnutí s p. primátorom Partizánskeho - Doc. PaedDr. Božikom, 

- informáciu predsedu o možnosti využívať formulár na kalkuláciu cestovných náhrad, 

- informáciu predsedu o havarijnom stave na OR Nedanovce, 

- informáciu Vladimíra Marku o potrebe zvýšenej kontroly členov RS na OR Nedanovce, 

- informáciu hlavného hospodára o stave agregátov, 

- informáciu tajomníka o došlej pošte a spôsobe jej vybavenia, 

- informáciu tajomníka o dopracovaní aplikácie RYBÁR. 

 

 

Výbor schvaľuje:  

- miesto budúceho zasadnutie výboru ZO a to VN Partizánske, 

- zakúpenie cien a záštitu nad celým pretekom Baťovianska 24ka dvojíc bude mať naša základná 

organizácia, 

- predaj zľavnených kaprových miestnych povolení na rybolov na rok 2023 pre Jiří Poláka a Vieru 

Polákovú za aktívnu výpomoc na pretekoch na VN Partizánske,  

- zriadenie zarybňovacej komisie v zložení hlavný hospodár a zástupca hlavného hospodára plus 

jeden člen, 

- predaj hosťovacích povolení na revíry MsO SRZ Partizánske v rybárskych predajniach v 

Partizánskom (Krupička, Smatana), 

- renováciu malej pečiatky č. 2 a vydanie ďalších šesť kusov malých pečiatok s číslo 4 – 9,  

- najmenšiu a najväčšiu lovnú mieru pri kaprovi rybničnom (45 cm a 70 cm) a najmenšiu lovnú 

mieru pri pstruhovi potočnom 30 cm na ďalšie tri roky (2023-2025), 

- Ing. Petra Magdolena na funkciu ekonomického referenta a pokladníka ZO, 

- predsedovi a tajomníkovi možnosť vykonávať úhrady bežných a služobných výdavkov formou 
bezhotovostných platieb z bežného účtu ZO na privátne účty členov, 

- Ing. Petra Magdolena ako člena predsedníctva MsO SRZ Partizánske, 
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- odstránenie havarijného stavu a vykonanie spevnenia hrádze na OR Nedanovce s otvorenou 
cenou opravy. 

 

 

Výbor ukladá: 

- spracovať a umiestniť informačnú tabuľu na OR Nedanovce v znení „Oblasť je monitorovaná 

kamerovým systémom z dôvodu častého znečistenia.“ 

Z: Vladimír Marko    T: 30.06.2022 

- spracovať oznam na našej internetovej stránke o výluke výkonu rybárskeho práva na rieke 

Nitra v súvislosti s pretekom „Baťovianska muška“. 

Z: Ing. Mário Podmaník  T: do začiatku preteku 

- zistiť, či bude mať Michal Smatana záujem o funkciu člena v zarybňovacej komisie ZO. 

Z: Ľubomír Belis ml.  T: 30.06.2022 

- zabezpečiť predaj hosťovacích povolení na revíry MsO SRZ Partizánske v rybárskych 

predajniach v Partizánskom (Krupička, Smatana). 

Z: Ľubomír Belis ml.  T: 30.06.2022 

- zabezpečiť renováciu malej pečiatky č. 2 a vydanie ďalších šesť kusov malých pečiatok s číslom 

4 – 9.  

Z: Štefan Kohýľ  T: 30.06.2022 

    Ing. Ľubomír Belis 

- zabezpečiť zaslanie žiadosti oblastnému ichtyológovi o stanovenie minimálnej a maximálnej 

lovnej miery pri kaprovi rybničnom (45 cm a 70 cm) a pri pstruhovi potočnom minimálna lovná 

miera 30 cm na revíroch MsO SRZ Partizánske. 

Z:  Ing. Ľubomír Belis  T: 31.05.2022 

- zabezpečiť vyžiadanie a skompletovanie čísel účtov od členov, ktorí si budú požadovať úhradu 

svojich služobných výdavkov z bežného účtu ZO. 

Z: Ing. Mário Podmaník  T: 30.06.2022 

 

 

Ing. Mário Podmaník poďakoval prítomným za aktívny prístup a ukončil zasadnutie výboru.  

  

 

  

 

Zapísal:     Ing. Ľubomír Belis            Ing. Mário Podmaník  

               tajomník              predseda   

 

 

Overil vedúci Kontrolnej komisie MsO SRZ Partizánske: 

 

  

    Martin Špirko 

 


